



AIJIE TECHNOLOGY 爱洁科技

诚信 | 担当 | 创新 | 感恩

Integrity Responsibility Innovation Gratitude



衡阳爱洁科技股份有限公司
HENGYANG AIJIE TECHNOLOGY CO., LTD

Tel: 0734-8306008 0734-8306009
MB: 13307342666 13307347666
Web: www.aijiekj.com
E-mail: Aijie@aijiekj.cn
ADD: 衡阳市珠晖区金甲岭裕华大道



衡阳爱洁科技股份有限公司
HENGYANG AIJIE TECHNOLOGY CO., LTD

董事长致辞

CHAIRMAN'S SPEECH



“雄关漫道真如铁 而今迈步从头越”。今天，就是爱洁股份新的起跑线，全体爱洁人将秉承“学一流、争一流、创一流”的企业精神，朝夕必争，分秒必夺，昂首向前，稳步迈进，让企业成为“给奋斗者机会，给贡献者回报，与同路人共享”实现人生价值的舞台，把爱洁股份打造成为“员工幸福、合作伙伴认同、用户赞誉、社会尊敬”世界一流的现代化企业集团。未来发展中，爱洁股份将踔厉奋发，笃行不怠，在新的起点上，永葆激情，超越自我，为中华民族的伟大复兴做出更大贡献！

"However difficult it might seem, the challenge will be overcome."In the face of economic globalization and facing the future, today is the new starting line of Aijie technology. Aijie people will adhere to the enterprise spirit of "learning first-class, striving for first-class and creating first-class". They will fight every day, seize every minute, hold their heads high, move forward steadily, realize the goal of establishing a world-class modern enterprise group, and repay our "Chinese dream, powerful country dream and Aijie dream", Contribute to the great rejuvenation of the Chinese nation!

光辉之旅·起航

HISTORY CHAPTER
GLORIOUS JOURNEY-SET SAIL



CORPORATE PROFILE

企业简介

构建幸福企业
创造美好生活



20 余年
经过20余年的发展

衡阳爱洁科技股份有限公司是港资企业，其控股公司广州爱洁大健康科技集团有限公司毗邻粤港澳大湾区，坐落在广州市里繁华的CBD中心天河，衡阳爱洁科技股份有限公司其前身为湖南裕华科技集团股份有限公司。

2020年12月31日，衡阳爱洁科技股份有限公司收购原湖南裕华科技集团股份有限公司有效资产。经过20余年的发展，现已成为拥有4家子公司，集碳酸氢钠（小苏打）等产品的生产、研发、销售于一体的现代化高科技企业。企业拥有得天独厚的盐卤资源优势、毗邻粤港澳大湾区的区域优势、全球唯一的核心技术优势及产品畅销国内外的市场优势。主打产品小苏打单线产能规模位居亚洲第一，产品远销东南亚、中东及欧盟等80多个国家和地区，是中国食品化工行业的一张闪亮名片。

Hengyang Aijie Technology Co, Ltd, formerly known as Hunan Yuhua Technology Group Co., Ltd, is located in jinjialing, Zhuhui district. It was established in April 2002. In order to build a listed enterprise in Hengyang City, Hengyang municipal Party committee, municipal government and Zhuhui district Party committee and district government introduced a foreign-funded enterprise Hengyang Aijie Technology Co., Ltd..

On December 31,2020, Hengyang Aijie Technology Co, Ltd. acquired the effective assets of the former Hunan Yuhua Technology Group Co., Ltd.after more than 10 years of development of the former Yuhua, it has become a modern high-tech enterprise with four subsidiaries integrating the production,R&D and sales of sodium bicarbonate(baking soda), ammonium chloride, industrial salt, ammonium bicarbonate and other products. Baking soda, the group's flagship product, ranks first in Asia in terms of single line output and is exported to more than 80 countries and regions such as Southeast Asia, the United States and the European Union. It is a shining business card for China's food and chemical industry.



4 家

拥有4家子公司

80 多个

产品远销80多个
国家和地区

ENTERPRISE CULTURE 企业文化

通过建立和完善具有公司特色的企业文化体系，统一公司员工的思想行为，规范公司经营理念和管理方式，不断增强企业凝聚力，提升了企业整体素质，进一步开创公司富有激情、富有活力、富有创造力的各项工作的新局面。

By establishing and improving a corporate culture system with company characteristics, unifying the thoughts and behaviors of the company's employees, and standardizing the company's business philosophy and management methods, it has continuously enhanced the cohesion of the company, improved the overall quality of the company, improved its reputation, and further created a company full of passion, new dynamic and creative work.

战略使命 STRATEGIC MISSION

构建幸福企业，创造美好生活
build a happy enterprise and create a better life

核心价值观 CORE VALUES

诚信、担当、创新、感恩
Integrity, responsibility, innovation and Gratitude

企业愿景 CORPORATE VISION

打造国际一流的小苏打标杆企业
to build a world-class baking soda benchmarking enterprise

发展理念 DEVELOPMENT CONCEPT

绿色低碳全循环经济
Green, Low-Carbon and Full Circular Economy

DEVELOPMENT HISTORY 发展历程



2002年4月22日
裕华公司注册成立
April 22, 2002
Yuhua Group was established

2003年2月
公司在原衡阳市制盐厂基础上，自主研发设计的第一条生产线投入运行。
February 2003
On the basis of the original salt factory located in Hengyang city, the first production line independently developed and designed was put into operation.

2005年12月
公司新建全球唯一的热法氯化铵生产装置。
December 2005
The company newly built the world's unique thermal process ammonium chloride production device.

2006年6月28日
公司成功整体兼并原衡东县氮肥厂，先后投入7000多万元进行技改扩产，彻底解决了生产小苏打的原料供应问题。
June 28, 2006
The company successfully merged the original Hengdong County chlorine fertilizer factory, has invested more than 70 million yuan for technological transformation and expansion of production, thoroughly solved the production of the problems for supplying raw material of sodium bicarbonate.



2007年8月19日
原公司更名为湖南裕华化工集团有限公司，注册资金增至5178.75万元。
August 19, 2007
The original company was renamed to Hunan Yuhua Chemical Group Co., LTD., and the registered capital increased to 51,787,500 yuan.



2009年1月9日
第一条20万吨/年小苏打生产线建设开工，市委市政府领导参加开工仪式。

January 9, 2009
The first 200,000 tons/year baking soda production line started, and the leaders of the Municipal Party Committee and Municipal Government attended the groundbreaking ceremony.



2011年4月27日
公司“从含氯化铵、氯化钠废水中回收氯化铵和氯化钠工艺方法”获国家发明专利证书。
April 27, 2011
The company obtained the national invention patent certificate for the process method for recovering ammonium chloride and sodium chloride from wastewater containing ammonium chloride and sodium chloride.
2011年6月8日
公司全球唯一的“复分解生产食品级小苏打的工艺方法”获国家发明专利证书。
June 8, 2011
The company won the national invention patent certificate for the world's unique process method for manufacturing food grade baking soda by double decomposition.

引领未来



2016年4月30日
热法氯化铵工程项目正式投入使用。

April 30, 2016
Thermal oxidation is officially put into use according to engineering projects.

2016年12月29日
公司增资扩股，注册资本由原来的5178.75万元，增加至注册资本为13628.2895万元。

December 29, 2016
The company increased capital and shares, and the registered capital increased from 51.7875 million yuan to 136.282895 million yuan.

2019年12月10日
公司中水循环回收项目建成运行。

December 10, 2019
The company's reclaimed water recycling project was completed and put into operation.



2020年1月30日
公司进行生产设备数字化及智能化转型升级。

January 30, 2020
The company carries out digitalization and intelligent transformation and upgrading of production equipment



2020年12月22日
衡阳爱洁科技股份有限公司成立。

December 22, 2020
Hengyang Aijie Technology Co., Ltd. was established.



2022年3月2日
衡阳市“爱洁”投资30亿元,小苏打生产基地项目在珠晖区政府举行签约仪式(爱洁集团总经理韩正强与珠晖区政府张伟区长现场签约)。

March 2, 2022
"Aijie" invested 3 billion yuan in Hengyang city, and a signing ceremony was held for the baking soda production base project at Zhuhui District Government (General Manager of Aijie Group, Zhengqiang Han, and Zhuhui District Government Chief Wei Zhang signed the contract on the spot).

2014年11月24日
公司完成股份制企业改制，由原来的“湖南化工集团有限公司”改制更名为“湖南裕华科技集团股份有限公司”。

November 24, 2014
The company completed the restructuring of a joint-stock enterprise, and changed its name from the original "Hunan Chemical Group Co., Ltd." to "Hunan Yuhua Technology Group Co., Ltd.".

MANAGEMENT TEAM

管理团队



董事长/ CHAIRMAN

王安妮 Annie Wang

女，硕士学历，毕业于清华大学。现任广州爱洁大健康科技集团有限公司及衡阳爱洁科技股份有限公司董事长，负责公司战略发展规划，领导公司全面工作。



集团总经理/ GROUP GENERAL MANAGER

韩正强 Zhengqiang Han

男，管理学博士，工商管理硕士。持有中山大学管理学院EDP证书、深交所董事会秘书证书、深交所独立董事培训证书。在资本运营、企业管理、公司治理等方面具有丰富实践经验。现任广州爱洁大健康集团有限公司总经理，负责公司全面工作，领导筹划上市工作。



集团副总经理/ GROUP VICE GENERAL MANAGER

王尚 Shang Wang

男，硕士学历，毕业于伦敦大学国王学院。现任广州爱洁大健康科技集团有限公司及衡阳爱洁科技股份有限公司副总经理，负责协助董事长及总经理组织实施公司发展规划、领导创新与变革。



总经理、董事/ GENERAL MANAGER DIRECTOR

钟林辉 Linhui Zhong

男，毕业于湘潭大学，现任衡阳爱洁科技股份有限公司总经理，负责公司生产、经营等管理工作。



副总经理/ VICE GENERAL MANAGER

李月明 Yueming Li

女，现任衡阳爱洁科技股份有限公司副总经理、营销中心总监。负责公司产品营销等管理工作。



董事/ DIRECTOR

曾钰淞 Yusong Zeng

男，硕士研究生，毕业于美国波士顿大学。现任衡阳爱洁科技股份有限公司董事，负责公司投融资工作。



财务中心总监/ Finance Director

马凯 Kai Ma

男，毕业于华南师范大学。注册会计师，注册税务师。现任衡阳爱洁科技股份有限公司财务中心总监。负责公司财务管理、内部控制、信息化建设等工作。



总工程师/ CHIEF ENGINEER

刘松林 Songlin Liu

男，高级化学工程师，享受国务院特殊津贴。现任衡阳爱洁科技集团股份有限公司总工程师。负责公司技术改造及工艺革新工作。



生产中心总监/ CHIEF PRODUCTION OFFICER/ DIRECTOR
董事/ DIRECTOR

晏清平 Qingping Yan

男，毕业于湖南省邵阳工业专科学校，工程师。现任衡阳爱洁科技股份有限公司生产中心总监，负责公司生产、安环、设备等管理工作。



技术中心总监/ TECHNICAL DIRECTOR
监事/ TSUPERVISOR

滕隆 Long Teng

男，毕业于湖南工学院，工程师，现任衡阳爱洁科技股份有限公司技术中心总监。负责公司技术革新及产品研发工作。



供应链中心总监/ SUPPLY CHAIN DIRECTOR

陈洪庚 Honggeng Chen

男，毕业于西安交通大学。现任衡阳爱洁科技股份有限公司供应链中心总监。负责公司的采购，仓储，物流等管理工作。

INDUSTRY INTRODUCTION

产业介绍

卓越品质 · 行业领先

EXCELLENT QUALITY INDUSTRY LEADING

作为一家高现代化科技企业，爱洁股份对产品品质的追求从未止步。早在2006年，爱洁股份就通过了**ISO9001、ISO14001、ISO22000**等质量、环境、安全体系认证，达到了质量标准化、管理规范化的关键检测设备配套化的经营管理标准。2009年，公司被评为**高新技术企业**。2010年，公司荣获湖南省**质量信用A级企业**。

As a high-tech modern enterprise, Aijie Technology never stop on pursuit of product quality. As early as 2006, Aijie Technology has passed ISO9001, ISO14001, ISO22000 and other quality, environment and safety system certifications, and has reached the management standards of quality standardization, management standardization, and matching of key testing equipment. In 2009, the company was rated as a high-tech enterprise. In 2010, the company was awarded the A-level enterprise of quality credit in Hunan Province.



小苏打 Sodium Bicarbonate

- 注册商标：雪花牌
- 化学名称：碳酸氢钠
- 分子式：NaHCO₃
- 产品符合国家标准GB1886.2-2015

- Registered trademark: "XUEHUA" brand
- Chemical name: Sodium Bicarbonate
- Chemical formula: NaHCO₃
- This product meet national standard GB1886.2-2015

◆技术参数 Technical parameter

指标名称 Item	指标 Index
总碱量Total alkalinity (以 NaHCO ₃) % ≥	99.0~100.5
干燥减量Dry alkalinity% ≤	0.20
PH值(10g/L溶液)PH value (10g/L) ≤	8.6
砷(As)含量As content ≤	0.0001
重金属 (以Pb计) 含量Heavy metal content(take Pb as criterion)%≤	0.0005
白度whiteness ≥	85
氯化物Chloride ≤	0.4
铵盐含量Ammonium salt content	通过试验Pass
澄清度Clarity	通过试验Pass

◆产品优势 Product advantages

公司首创饲料专用级小苏打，得到饲料行业的认可，成为饲料行业应用小苏打的第一品牌。其次在染料行业突破传统小苏打80-150目的局限性，推出60-100目的小苏打，解决了染料行业低温反应慢，色变延期的问题。成为活性染料厂家的小苏打首选供货商。其三，为配合日化行业的颗粒度，推出20-60目大颗粒小苏打，成为全国无磷洗衣粉厂家的首选。其四：为配合消防行业超细小苏打，推出200目以上产品，从而减少消防器材厂家再加工的费用，成为各消防器材厂BC干粉灭火剂的主要供货商。

Our company originated feed special-grade sodium bicarbonate which has gained professional recognition within the whole feed industry and become the first brand of application sodium bicarbonate in feed industry; Secondly, we has launched a kind of 60-100mesh purpose sodium bicarbonate, which broken through the 80-150 mesh purpose limitation of traditional sodium bicarbonate in dye industry, and thereby solving the problems of slow response in low temperature and color change extension in dye industry. Consequently, our company became the preferred supplier of sodium bicarbonate of active dyes manufacturers; Thirdly, to meet the daily chemical industry's requirement of particle degree, our company launched 20-60mesh purpose larger particles sodium bicarbonate which become first choice of national non-phosphide detergent manufacturers; Finally, to cooperate with the requirement of superfine sodium bicarbonate within the fire industry, we had manufactured more than 200 mesh sodium bicarbonate in order to reduce reprocessing cost of fire-fighting equipments. Accordingly, our corporation has become the major suppliers of BC dry powder extinguisher manufacturing factories.



60目25kg包装产品 80目25kg包装产品 120目25kg包装产品 60目-120目50kg包装产品 80目吨包装产品 120目吨包装产品 60目-80目出口包装产品

◆产品特点

- 颗粒粗：本公司大颗粒小苏打最粗颗粒达20目。
 - 活性强：本公司生产的小苏打是一种高活性小苏打，具有很高的化学活性和反应速度，溶解速度快；活性小苏打晶体为一种大颗粒的立方体结构，结晶疏松，堆积比重在0.5~0.95g/cm³。活性小苏打用于轻工，化工合成（如染料，糖精钠）等领域比普通小苏打可提高单产20%左右。
 - 白度高：本公司生产的活性小苏打还具有较高的白度，一般可达到93%左右，最高可达到95%，可用于对白度有特殊要求的单位。
 - 规格全：本公司生产的活性小苏打颗粒分布范围广，最粗的达到20-40目，最细的800-1000目，目前我司产品按颗粒大小分为20目、60目、80目、120目及800目以上多种规格。20-60目产品适用在高端洗衣粉、泡腾片、清洗行业及石油压井。60-100目产品适用在饲料、染料、选矿、污水处理及医药中间体，不容易板结，减少粉尘污染；80-120目产品适用于食品发酵行业。120-200目产品适用于制革、消防灭火剂、橡胶行业及螺旋藻养殖等；600-800目以上产品适用于精细打磨及弱碱填充。
- 本公司生产的小苏打与普通小苏打相比，具有活性高，颗粒粗，白度高，难结块，流动性好等特点。

◆Product features

- The coarse particles: the most coarse particles in our products can reach to 20 mesh.
 - Strong activity: the sodium bicarbonate in our company is high active sodium bicarbonate which own quilt high chemical activity, reaction speed and dissolution rate. Activity sodium bicarbonate crystal is kind of large particles of cube structure. Its crystallization is loose and its bulk specific weight is around 0.5~0.95g/cm³. Activity sodium bicarbonate can be used in QB, chemical synthesis (such as dyestuff, saccharinic acid) and other areas and it can promote about more 20% per unit area yield than ordinary sodium bicarbonate.
 - Excellent whiteness: its whiteness normally reaches around 93%. The highest whiteness degree of our products can achieve 95% which meet the specifical requirement of some customers.
 - Complete specification: the sodium bicarbonate particle size has a considerable wide range from the thinnest of 800-1000 mesh to the thickest of 20-40 mesh. At present, our products are mainly divided into 20mesh , 60 mesh, 80 mesh ,120mesh, 800mesh and above. The 20-40 mesh particle product suits for high quality washing powder, effervescent tablets, cleaning industry and oil pressure well; The 60-100 mesh sodium bicarbonate applies in feed, dyestuff, mineral separation wastewater processing and pharmaceutical intermediates, In addition, it is difficult to harden and can reduce dust pollution; The 80-100 mesh particles can been used in food fermentation industry, The 120-200 mesh products is suitable in tanning, fire-fighting extinguishers, rubber industry Spirulina breeding and so on; The 600-800 and above mesh sodium bicarbonate can been used in subtle grinding and weak alkali filling.
- Our sodium bicarbonate possesses absolute advantages than ordinary sodium bicarbonate such as high activity, coarse particle, excellent whiteness, difficult to harden, good liquidity and so on.

◆应用领域 Application area



食品添加



农畜牧业



工业烟气
脱硫脱硝



纺织印染
及水处理



冶金矿山



医药



农药中间体



日化洗涤



氯化铵 Ammonia chloride for agriculture

- 分子式：NH₄CL
- 产品符合国家标准GB/T 2946-2018
- The molecular formula : NH₄CL
- National standard :GB/T 2946-2018

◆技术参数 Technical parameter

指标名称 Item	优等品 Excellent Products	一等品 First Class
氮(以干基计), % ≥ Nitrogen,%	25.4	25
水份, % ≤ Moisture	0.5	0.7
钠盐含量以(Na计) ≤ Sodium Content	0.8	1.0

产品性质

白色粉状晶体，比重1.532（17度），易吸潮结块，溶于水，溶解度随温度升高而升高，340度升华，有较强的腐蚀性。

产品用途

主要用作氮肥，对忌氯化物不宜使用。

包装规格

外层聚丙烯编织袋，内衬塑料袋，净重40公斤/袋。

注意事项

防潮、防水，不可与碱类物质同储运，以防被碱破坏变质。

Product properties

white crystal powder, specific gravity 1.532 (17degree) ,damp and caking , dissolves water, solubility rise once the temperature rise ,340degree sublimation , strong corrosion.

Product use

Mainly use as nitrogenous fertilizer ,can't use together with chloride.

Packing specification

Composite membrane textile bag (Kraft bag) with the inside lining with a layer of plastic bag, its net weight is 40kg/bag.

Matters need attention

Damp proof, water proof, cannot store and deliver with alkali material in order to avoid destroying and deterioration.



工业盐 Industrial salt

- 产品符合国家标准GB/T 5462-2015
- National standard:GB/T 5462-2015

◆技术参数 Technical parameter

- 氯化钠(以干基计), %≥97.5%
Sodium chloride
- 水不溶物, %≤0.2%
Water insoluble matter

工业盐在工业上的用途很广，是化学工业的最基本原料之一，被称为“化学工业之母”。基本化学工业主要产品中的盐酸、烧碱、纯碱、氯化铵、氯气等主要是用工业盐为原料生产的。有机合成工业中需要大量氯化钠。此外，还用于肥皂制造、陶瓷、玻璃生产、日用化工、石油钻探、钻井工作液、完井液、石油化工脱水液、建筑行业早强剂、生产涂料的凝固剂、橡胶行业乳胶凝结剂、造纸工业添加剂及废纸张脱墨、化学工业的无机化工原料及硫酸根脱除剂，褐藻酸钠的凝固剂、防治小麦、苹果、白菜等腐烂及食品防腐剂、制取金属钠及其他钠化合物、钢铁热处理介质等。在水处理、公路除雪、制冷冷藏等方面也有广泛的用途。

Industrial salt has a widely use in the industrial circle. It is one of the basic material of chemical industry, which also been known as "the Mother of chemical industry ". The primary products in basic chemical industry, Hydrochloric acid, caustic soda, soda ash, Ammonia chloride, chlorine and so on, are mainly made by industry salt. Organic synthesis industry need a great deal of sodium chloride. Moreover, industry salt can be used in soap making, ceramic, glass manufacture, daily chemical industry, oil drilling, drilling fluid, completion fluid, petroleum chemical dewatering liquid, early strength agent of construction trades, coagulant of producing coatings, emulsion coagulant of rubber industry, additive of papermaking industry and waste paper deinking and so on. And it has wider use in terms of water processing, road snow removal and refrigeration technology.



碳酸氢铵 Ammonium bicarbonate

- 产品符合国家标准GB3559-2001
- Product meets the national standard GB3559-2001

◆技术参数 Technical parameter

- 含氮量≥17.1%
Nitrogen content
- 含水量≤3.5%
Water content

产品性质

碳酸氢铵外观为白色粉状结晶,比重1.586,熟热稳定性差,易溶于水,但不溶于乙醇和丙酮。

产品用途

主要用作于基肥,也可用作追肥,但都要深施。

包装规格

外层聚丙烯编织袋,内衬塑料袋,净重50公斤/袋。

注意事项

防潮、防水,不可与碱类物质同储运,以防被碱破坏变质。

Product properties

The appearance of ammonium bicarbonate is a kind of white crystalline powder, specific gravity 1.586, poor thermostability, soluble in water but insoluble in ethanol and acetone.

Product use

It is mainly used as base fertilizer, can also be used as top dressing, but deep application.

Packing specification

The outer polypropylene woven bag lined with plastic bag, net weight 50 kg / bag.

Matters need attention

Moisture-proof, waterproof, non-alkali substances storage and transportation, to prevent alkali destruction of metamorphic.

PRODUCT INTRODUCTION

产品介绍

爱洁宝 - 蔬果清洗小苏打 Hygiene - Vegetable and fruit washing baking soda



爱洁股份新的系列产品“爱洁宝”蔬果清洗小苏打能快速调整成品的颗粒大小、硬度、溶解度等关键指标，满足用户的各种需求，这在生产节奏快速发展的今天具有重要的意义。

Aijie's new series of products "Hygiene" fruit & vegetable cleaning baking soda can quickly adjust the particle size, hardness, solubility and other key indicators of the finished product to meet the various needs of users, which is of great significance in today's rapid development of production rhythm.



多元产品创新应用

DIVERSIFIED PRODUCTS INNOVATIVE APPLICATIONS

COOPERATIVE PARTNER 合作伙伴



COMPANY HONORS 公司荣誉



公司两井定向连通水溶法采矿工艺走在了该行业技术领域的前列。

公司研发“热法生产氯化铵技术”是全球唯一的工艺技术，填补了国内外此项技术的空白。

复分解法小苏打生产工艺是集团自主研发并拥有知识产权的一项独特技术，该技术获得专利20余项，达到世界领先水平。

近几年来，公司用于技术改造、产品开发、项目开发的资金累计上亿元，对企业创新和发展起到了重要的作用。

公司共取得自主知识产权发明专利30余项、实用新型专利100余项。

The company's two wells directional connected water-soluble mining technology is at the forefront of the industry's technical field.

The company's research and development of "thermal production oxidation press technology" is the only process technology in the world, which fills the gap of domestic and foreign technology.

A unique technology called production technology of bicarbonate soda by double decomposition method, which is researched and developed by the group independently and has own intellectual property, and the technology is patented more than 20 items, reaching the world's leading level.

In recent years, the company has accumulated hundreds of millions of funds for technological transformation, product development and project development, which has played an important role in enterprise innovation and development.

The company's two wells are directionally connected water-soluble mining technology have obtained more than 30 invention patents and more than 100 utility model patents with independent intellectual property rights.



SCOPE OF BUSINESS

业务范围



“雪花”牌小苏打产品，被广泛应用于食品、养殖、环保、医疗、日化洗涤等以及人们的日常生活的各个领域。国内主要销往华南、华中、华东、西南等地区；出口主要销往东亚、东南亚、北非、西亚及北美等地区。

"xuehua" brand baking soda products are widely used in food, aquaculture, environmental protection, medical treatment, daily chemical washing, etc., as well as various fields of people's daily life. Domestic products are mainly sold to South China, Central China, East China, Southwest China and other regions; and export are mainly sold to East Asia, Southeast Asia, North Africa, West Asia and North America.

GLOBAL

"XUEHUA" BRAND BAKING SODA SALES NETWORK AT HOME AND ABROAD

雪花牌小苏打国内外销售网络

LEADERSHIP CARE

领导关怀

在公司发展过程中，党和国家及省、市各级领导多次莅临公司视察，给予了我们巨大的鼓舞和无限的前进动力。

During the development of the company, leaders of the party, the state, provinces and cities have visited the company for many times, which has given us great encouragement and unlimited forward momentum.

全国工商联王永庆副主席
会见王安妮董事长

Yongqing Wang, Vice Chairman of All-China Federation of Industry and Commerce, met with President Anni Wang.



十二届全国人大常委会
副委员长陈昌智会见王
安妮董事长

Changzhi Chen, Vice Chairman of the 12th National People's Congress, met with President Anni Wang.



王安妮董事长与广东省统
战部副部长、工商联党组
书记雷彪合影

Group photo of President Anni Wang and Zhengdong Liu who is the Vice Chairman of Guangxi Zhuang Autonomous Region.



衡阳市、珠晖区领导会见
王安妮董事长

Leaders of Hengyang City and Zhuhui District met with Chairman Wang Annie.



王安妮董事长与广西壮族自
治区刘正东副主席合影

Group photo of President Anni Wang and Biao Lei who is the Deputy Minister of the United Front Work Department of Guangdong Province and the Party Secretary of the Federation of Industry and Commerce.



以色列领事馆会见王安妮
董事长

The Consulate of Israel met with President Anni Wang.



十二届全国人大常委会副
委员长陈昌智到公司视察

Changzhi Chen, Vice Chairman of the Standing Committee of the 12th National People's Congress, visited the company.



湖南省应急厅李大剑厅长
莅临公司视察

Director Dajian Li of Hunan Provincial Emergency Department visited the company.



衡阳市人民政府朱健市长
莅临公司指导工作

Mayor Jian Zhu of Hengyang Municipal People's Government visited the company to guide the work.



衡阳市委常委、组织部长
胡绪阳，衡阳市人民政府
副市长陈礼洋到公司指导
工作



湖南省政府党组成员、秘
书长邓群策到公司视察

Qun Ce Deng, the member of the party group and secretary general of the Hunan Provincial Government, visited the company.



衡阳市人大副主任、工商
联主席谢明芳到公司指导
工作

Mingfang Xie, the deputy director of Hengyang Municipal People's Congress and the chairman of the Federation of Industry and Commerce, came to the company to guide the work.



珠晖区政府张伟区长到公
司指导工作

Wei Zhang, the head of Zhuhui District Government, came to the company to guide the work.



珠晖区委魏中发书记与
公司总经理钟林辉交流

Zhongfa Wei, the Secretary of Zhuhui District Committee communicated with Linhui Zhong, the general manager of the company.

LEADERSHIP CARE

党建引领

以党建引领发展 · 以创新求发展

Lead development with Party building · seek development with innovation



爱洁股份把十九大精神和习近平总书记系列讲话贯穿于全体党员教育工作的始终, 努力建设一支充满朝气、求真务实、奋发有为、勇于创新的班子队伍; 建设一支党性强、奉献精神强、大力探索新模式、新方法、成为企业发展的先锋党员队伍; 建设一支具有现代企业管理理念、技术精湛、品德高尚、一专多用的干部职工队伍。以党建引领发展, 以创新提质增效, 为建设一流的党支部而努力奋斗。

爱洁股份党支部简介



公司党支部成立于2006年6月。成立以来, 党支部受到上级党组织的重视、关怀和指导, 衡阳市委常委、组织部长胡绪阳等领导多次莅临集团考察指导工作。支部注重加强制度建设, 强化党员管理, 着力于培养理论功底扎实、作风优良、专业突出的高素质党员。紧密结合企业实际, 积极探索企业党建与生产经营、企业文化有机结合的新途径, 建立健全党员教育管理和激励机制, 以推动科技创新为动力, 以塑造先进文化为抓手, 组织开展“树立党员形象, 争当行业先锋”的主题实践活动, 为企业的跨越发展提供了强大的精神动力和组织保证。

爱洁股份党支部组织结构



通过党建和企业文化的有机结合, 提高了企业的管理能力, 增强了企业凝聚力, 帮助和引导员工树立正确的世界观、人生观、价值观; 推动了企业文化的创新与整合, 通过创新文化的渗透, 培养了一大批营销、技术、科研人才, 营造了不断创新的企业氛围。2008年6月, 支部被列为“先进基层党支部”和“先进党组织”; 2011年7月, 支部被列为“先进党组织”; 2012年6月, 支部被列为“先进基层党支部”。

建党100周年红色研学活动



积极分子成堃

当选市十六届人大代表



支部活动剪影



践行承诺 · 履行使命

Practice commitment

爱洁股份在高速发展的同时，始终坚持党的领导，努力践行“党的领导、企业发展、员工成长和社会协调”的企业价值观，积极履行社会责任，投身于各种形式的公益事业，关爱弱势群体，弘扬人文关怀，努力为助力乡村振兴，建设和谐社会做出积极的贡献。

01 社会化服务及社会捐赠

近年来，爱洁股份热心慈善事业，与贫困村帮扶结对精准扶贫，资助乡村教育事业，年均投入社会化服务及社会捐赠资金达300万元以上。



定向捐赠40万元支持衡阳县石市镇兴隆村小学建设



定向捐赠签约仪式

巩固脱贫攻坚成果
接续奋斗乡村振兴

02 开展就业帮扶

公司认真贯彻党中央扶贫开发工作会议要求，深入贯彻习近平总书记关于脱贫攻坚系列重要讲话精神，充分认识做好就业扶贫工作的重要性和紧迫性，采取多种措施促进贫困劳动力实现就业、增加收入，发挥就业在精准扶贫中的重要作用，为打赢脱贫攻坚战、全面建设社会主义现代化国家作出贡献。



慰问公司困难职工

自建厂以来，安置了附近村民就业，提供近100个职工岗位，年均就业扶贫资金340万元。十多年来，仅就业扶贫这一块，集团支持资金在4000万元以上。2006年以来，集团每年安排残疾人就业近100名，年均就业扶贫资金180万元以上，十多年来，安置残疾人就业扶贫这一块，集团支持资金在2000万元以上。

03 助力产业振兴

在完成自身经济指标的同时，集团围绕政府脱贫攻坚战略部署，采取“企业+贫困户”的产业扶贫运作模式，协调帮扶对象制定脱贫计划，选择脱贫途径，发展致富项目，主动给帮扶对象传授技能技术，增强发展能力，加快推进贫困户脱贫致富。



慰问公司困难职工

为梦前行

为顾客提供一流的服务

Provide customers with first-class service

为员工打造发展的空间

Create space for employees to develop

为社会创造更多的财富

Create more wealth for society



爱洁科技
Aijie Technology